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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXIX/2017 

Obrady XXXIX sesji rozpoczęto w dniu zwołania sesji 18 października 2017 o godz. 
09:40, a zakończono o godz. 13:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza. Stwierdził 
kworum. 

Po otwarciu sesji rozpoczęła się uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej w roku 
2017. Uhonorowano nauczycieli piaseczyńskich szkół. Na wniosek dyrektorów szkół, 
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno przyznał Nagrodę Burmistrza dla dwudziestu 
siedmiu nauczycieli z ośmiu placówek. Dyplomy i wyróżnienia oraz kwiaty z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej nagrodzonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno pedagogom 
wręczyli Zastępcy Burmistrza Daniel Putkiewicz oraz Hanna Kułakowska – Michalak wraz z 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Piasecznie Piotrem Obłozą i Wiceprzewodniczącym 
Rady Michałem Rosą. Zastępca Burmistrza Daniel Putkiewicz podziękował wszystkim 
pracownikom oświaty za zaangażowanie w pracę, duży trud w dostosowaniu do zmian 
systemowych.  Życzył dalszych sukcesów.  
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Po krótkiej przerwie, Przewodniczący Piotr Obłoza przystąpił do ustalania 
porządku obrad. Zgłoszono uwagi do porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Daniel Putkiewicz zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku 
obrad o niżej wymienione projekty uchwał: 
 
1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
13.500,00 zł na wniosek Wydziału INW) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  15 
2) w sprawie zmiany Uchwały nr 892/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.03.2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  16 
3) o uzupełnienie porządku obrad - projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  17 
4) o uzupełnienie porządku - w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
wydatków remontowych w wysokości 194.401,00 zł na wniosek Wydziału IT) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
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Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 18 
5) uzupełnienie porządku obrad - projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. 
zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 6.587.462,00 zł.) 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  19 
6) uzupełnienie porządku obrad - projekt w sprawie złożenia skargi do Sądu 
Administracyjnego na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  28 
7) uzupełnienie porządku obrad - projekt w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Gminę Piaseczno nieruchomości oznaczonej jako działka drogowa nr ew. 1 obr. Wólka 
Kozodawska, gm. Piaseczno 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki, 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  21 
8) uzupełnienie porządku obrad - projekt w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w 
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Piasecznie przy ul. Królowej Jadwigi 11, działka ewidencyjna nr 53, obręb 50, tzw. 
"Dom Zośki" 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  42 
9) uzupełnienie porządku - w sprawie cen urzędowych za usługi przewozowe linii L 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki, 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Zbigniew Mucha 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wprowadzono do porządku obrad w pkt  44 

2. Zastępca Burmistrza Daniel Putkiewicz zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
projektu w sprawie uchwalenia Statutu Gmina Piaseczno 
Głosowano w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu w sprawie uchwalenia Statutu 
Gmina Piaseczno. Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 20.09.17r. 
Nie zgłoszono uwag 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20.09.17r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
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Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Protokoł z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20.09.17r. został przyjęty. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności za 

okres między sesjami 

 

Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności 

za okres między sesjami tj.: od  dnia 20.09.2017r. do dnia 18.10.2017r. 

1) w dniu 21.09.2017 udział Przewodniczącego w uroczystości 5 – lecia istnienia Koła 

Emerytów i Rencistów w Gołkowie, udział Wiceprzewodniczącego Michała Rosy 

2) w dniu 26.09.2017r. udział Przewodniczącego w uroczystości otwarcia rozbudowanej 

SP 2 i filii biblioteki Piaseczno - Zalesie Dolne im. Danuty Orłowskiej   

3) w dniu  27.09.2017r. udział Przewodniczącego w uroczystości dziesięciolecia 

działalności Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Piasecznie wraz z początkiem nowego roku 

akademickiego 

4) dnia w dniu 28.09.2017 r. udział Wiceprzewodniczącego Michała Rosy w sesji 

Młodzieżowej Rady Gminy 

5) dnia 02.10.2017r. udział Przewodniczącego we Mszy Świętej - pożegnanie Sławomira 

Rosłona -  wieloletniego działacza sportowego, twórcę piaseczyńskiej lekkoatletyki 

6) dnia w dniu 03.10.2017 r. udział w obchodach Dnia Seniora w Domu Parafialnym 

w Piasecznie 

7) w dniu 06.10.2017 r. udział Przewodniczącego w uroczystości z okazji 50 i 60 lecia 

pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy Piaseczno  

8) w dniu 07.10.2017 r. udział Przewodniczącego w Międzynarodowej  Gali  Kickboxingu 

“Piaseczno Fight Night VI”, pożegnanie Doroty Godziny zasłużonej kickboxerki 

9) w dniu 14.10.2017 r. udział Przewodniczącego w Jubileuszu 15-lecia Stowarzyszenia 

Amazonek Powiatu Piaseczyńskiego 

10)  w dniu 15.10.2017 r. udział Przewodniczącego w VI edycji biegu Złotych Liści 

11)  w dniu 16.10.2017 r. udział Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej p. Magdaleny 

Woźniak w spotkaniu z kupcami prowadzącymi działalność gospodarczą w lokalach 

wzdłuż ul. Kościuszki w sprawie rozszerzenia strefy płatnego parkowania 

 udział Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej p. Magdaleny Woźniak we 

wtorkowych posiedzeniach kierownictwa Gminy   

12) bieżąca praca Przewodniczącego w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, 

spotkania i konsultacje z mieszkańcami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

Zastępca Burmistrza Daniel Putkiewicz poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Burmistrza jest dostępne na stronie internetowej BIP Gminy Piaseczno. Dokumenty 

„Sprawozdanie z pracy Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za okres od dnia 
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20.09.2017r. do dnia 18.10.2017r. oraz „Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady 

Miejskiej w Piasecznie za okres sprawozdawczy”, stanowią załączniki do protokołu. 

 

6. Zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Pełna treść wniosków i interpelacji Radnych Rady Miejskiej dostępna jest na stronie BIP 

www.piaseczno.eu. 

Radny Krzysztof Cieślak złożył interpelację: 

1) w sprawie realizacji Uchwały Rady Miejskiej w sprawie nabycia na rzecz gminy 
prawa użytkowania wieczystego działek gruntu położonych w obrębie 24, m. P-no 

2) w sprawie wysokości odszkodowania wypłaconego dla spółki Rainbow z tytułu 
zmiany mpzp dla obszaru pomiędzy ul. Markowskiego, Żeglińskiego w Piasecznie 

3) pytał, czy zastanie  przywrócony ruch dwukierunkowy na ulicy Kościelnej; 

4) pytał czy, i kiedy jest planowane otwarcie łącznika pomiędzy ul. Warszawską, 
Kościuszki przez rynek miejski 

5) czy zasadne jest utrzymywanie zakazu postoju na Kościuszki przy budynku OSP 

Radny Jacek Łuczak złożył interpelację: 

1) w imieniu mieszkańców wnioskował o remont ul. Zawietrznej w Wólce 
Kozodawskiej, obecnie droga po opadach jest nie przejezdna, konieczne jest 
wykorytowanie i odwodnienie oraz utwardzenie tłuczniem. 

2) w imieniu mieszkańców Jesówki wnioskował o utwardzanie tłuczniem ul. Orlika i ul. 
Niedźwiedzia w Jesówce. Brakujący 40 m odcinek umożliwi poprawę przejazdu 
drogami publicznymi. 

3) w związku z remontem fragmentu drogi 722 wnioskował o przeanalizowanie 
możliwości wykonania remontu wodociągu wraz z przyłączami na fragmencie ul. 
Głównej w Jazgarzewie; 

Radna Katarzyna Krzyszkowska-Sut  złożyła interpelację  

cyt.: „w sprawie wygospodarowania środków na remont skrzyżowania ul. Wilanowskiej i 
ul. Cyraneczki w Józefosławiu, a mianowicie wykonania ronda najazdowego. Zgodnie 
z obietnicami rondo to miało być wykonane najpierw w sierpniu, następnie we wrześniu, 
a teraz nie wiadomo kiedy. Na skrzyżowaniu tym bardzo często dochodzi do kolejnych 
wypadków, w tym z udziałem rowerzystów i dzieci (w dniu dzisiejszym miejsce miało 
kolejne zdarzenie drogowe z udziałem roweru). Ruch w Józefosławiu i Julianowie jest 
coraz bardziej wzmożony, skrzyżowanie jest niebezpieczne a zadaniem Gminy 
Piaseczno jest zapewnienie jej mieszkańcom bezpieczeństwa.”  

Radny Artur Maicki złożył interpelację: 

1) o usunięcie skrzynek energetycznych przy ul. Warszawskiej znajdujących się po obu 
stronach powstającego parkingu przy parku na rogu ulic Warszawskiej i Młynarskiej 
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2) w sprawie interwencji w związku z wylewaniem różnych płynów, olejów 
samochodowych na terenie pomiędzy ul. Chyliczkowską a wieżowcem przy ul. 
Młynarskiej, obok autokomisu. Jednocześnie zwrócił się z prośbą o usunięcie dwóch 
wraków samochodów porzuconych na ww. terenie 

Radny Łukasz Kamiński złożył interpelację: 

1) w związku z prowadzonym  remontem linii kolejowej nr 8 w Zalesiu Górnym zwrócił 
się prośbą o pomoc i interwencję w sprawie uporządkowania terenu po zawalonych 
oraz zniszczonych ziemią z wykopów ogrodzeń, w ciągu ul. Pięknej w Zalesiu 
Górnym. Załączono dokumentacje fotograficzną. 

2) dot.: oznakowania drogi wojewódzkiej nr 873.Na prośbę pani sołtys zwrócił się z 
prośbą o wymianę znaku „Uwaga wypadki” ustawionego przy wylocie ul. Jesionowej 
na bardziej widoczne np. umieszczony znak ostrzegawczy wraz z informacją na 
większej, odblaskowej tablicy. Podobne rozwiązania stosowane są w ciągu ulic 
wojewódzkich w Konstancinie-Jeziornej. 

 
Radny Zbigniew Mucha zwrócił się z prośbą o pomalowanie znaków poziomych 
przejścia dla pieszych na ul. Sienkiewicza przy skrzyżowaniu z ul. Czajewicza, obecnie 
są mało widoczne. 

7. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw  

Sołtys wsi Zalesie Górne Ewa Molenda – Stroińska poinformowała, że: 

 Zalesie Górne zostało wyróżnione przez Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów za 
wspieranie rozwoju lokalnej  społeczności w związku podjęciem wielu 
przedsięwzięć. W wydawanych przez stowarzyszenie czasopismach przytoczono 
jako wzór, podjęte przez mieszkańców działania. Wyróżniono prowadzenie 
bezpłatnego miesięcznika „Przystanek Zalesie”, wydanie albumu „Ulicami Zalesia” w 
85 rocznicę powstania tej miejscowości oraz za działalność lokalnego klubu  kultury, 
licznych stowarzyszeń, fundacji, zespołów chóralnych i muzycznych oraz lokalnych 
twórców. 

 Sołtys wnioskowała o dodatkową dostawę tłucznia w tym roku, z przeznaczeniem na 

wyrównanie dodatkowo jeszcze czterech ulic w Zalesiu Górnym.   

8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 
 
- Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz udzielił krótkich odpowiedzi: 

1) W dniu 2 listopada planowane jest otwarcie łącznika pomiędzy ul. Warszawską, 
Kościuszki przez Rynek Miejski; 

2) Odnośnie organizacji ruchu na ulicach Puławska, Kościuszki i Kościelnej 
prowadzone są trójstronne rozmowy pomiędzy Dyrekcją Dróg Krajowych, Starostą 
Powiatowym i Gminą Piaseczno.  

9. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej 

Gminy. 
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Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła informację.  

8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2016  plan 2017 
sierpień  14 008 406,-   15 142 164,-   
wrzesień  14 187 594,-   15 271 378,-   
narastająco I-IX     112 236 338,-                      12 955 890,-   
procentowo    70,8%    72,5%        
wykonanie w roku 2016 158 515 490,-   
plan w roku 2017  166 700 000,-      tj.: 105,16%  

 Stan gotówki na koncie ROR = 7,8 mln. zł.;  

 lokaty: łącznie na kwotę 85 mln. zł.  

 Plan w zł.: 

 wydatki ogółem  477 551 813,-     

 wydatki bieżące  390 237 760,-     

 wydatki majątkowe   87 314 053,-    

 dochody ogółem  435 334 775,-     

 dochody bieżące 419 206 904,-     

 dochody majątkowe   16 127 871,-     
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

10. Bieżące uchwały 

1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków na wykup 
gruntów o kwotę 7.200.000,00 zł na wniosek Wydz. GGG). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekty uchwał budżetowych. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej do wszystkich uchwał. Należy wpisać Tekst 
jednolity Ustawy o samorządzie gminnym Dz. U. 2017. poz. 1875. Ustawa została 
opublikowana 9 października, uchwały były przygotowane przed tą datą. 

Druga autopoprawka  do ww. uchwały dotyczy kwoty. Zgodnie z wnioskiem Komisji 
Finansów Burmistrz przychylił się o zabezpieczenie kwoty 6 550 000,- zł. na zakup 
nieruchomości Józefosławiu.  

Mieszkaniec wsi Józefosław prosił o udzieleni głosu. Radni nie wnosili sprzeciwu.  

Pan P.G , pytał o sensowność zakupu nieruchomości. Radnym przekazano kserokopie 
pisma Sołtysa wsi Józefosławia, Jana Dąbka. Ksero stanowi załącznik do protokołu. 
Pan P.G. nawiązał do zawartych ww. piśmie kwestii wymienionych w 18 punktach. Po 
ich przedstawieniu zaznaczył, że  Sołtys wsi Józefosławia zrobił w tej sprawie 
konsultacje społeczne i zebrał 1500 podpisów osób. Potrzeby mieszkańców zostały 
wyartykułowane podczas konsultacji społecznych w sprawie wyłożenia projektu 
miejscowego planu. Wg złożonych uwag do projektu miejscowego planu  mieszkańcy 
nie akceptują zakupu nieruchomości przez gminę od firmy Cerrfur Express. Jako lepsze 
rozwiązania  lokalizacji domu kultury wskazali tereny pomiędzy ul. Jutrzenki a ul. XXI 
wieku i Wenus oraz planowaną drogą 6 KDD. Przykładowa proponowana lokalizacja to 
okolica skrzyżowania ul. Wilanowskiej z ul. Cyraneczki. A także tereny od Politechniki. 
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Radna Katarzyna Krzyszkowska – Sut poinformowała że to Gmina zorganizowała 
konsultacje społeczne a nie sołtys. Radni z tego terenu czynnie uczestniczyli w 
wyłożeniu w sprawie proponowanych zmian do miejscowego planu, a także 
udostępnianiu wszelkich informacji mieszkańcom terenu objętego zmianą planu. W 
trakcie tych konsultacji jeszcze nikt nie wiedział, że właściciel nieruchomości firmy 
Cerrfur będzie chciał zbyć tą nieruchomość.   

Radny Robert Widz poinformował, że formalnie Komisja Polityki Gospodarczej 
wnioskowała o zdjęcie tej uchwały. Burmistrz zdecydował, że należy wyjaśnić złożoność 
sytuacji.  Trzeba rozróżnić składanie uwag do wyłożonego planu a obecnie zakładany 
cel w związku z zakupem nieruchomości. Radny wskazał na korzyści dla mieszkańców 
gminy po zakupie budynku pod usługi kultury, oświaty i przedszkola a także rekreacji na 
terenie działki przy rowie rzeki Jeziorki. Taka lokalizacja, umożliwi mieszkańcom 
Józefosławia na korzystanie z wielu funkcji w jednym obszarze położonym blisko szkoły 
i Julianowa. Obecnie gmina wynajmuje przy ul. Uroczej lokal o pow. 530m2 za ponad 
250 tys. zł. rocznie. Budynek, w którym mieści się obecnie Cerrfur ma pow. 1000 m2 W 
perspektywie czasu Gmina będzie właścicielem . Zakupiona nieruchomość spowoduję 
zmianę miejscowego planu. Klub kultury zgłasza zapotrzebowanie na większą ilość 
zajęć, również w bibliotece w Józefosławiu przybywa czytelników, jednocześnie są w 
gminie środki zewnętrzne w wysokości 1 mln. zł. na wyposażenie biblioteki. Gmina chce 
przeznaczyć na zakup nieruchomości 6,55 mln zł. Powierzchnia zakupionej 
nieruchomości będzie dwa razy większa od obecnie wynajmowanej. Przyszły klub 
kultury  będzie oddalony od obecnie wynajmowanego budynku o ok. 50 m. Podjęcie 
decyzji zakupu da zielone światło Burmistrzowi o dalszej analizy, zaplanowania zgodnie 
z potrzebami mieszkańców gminy. 

Radny Krzysztof Cieślak przypomniał, że dyskusję na temat zasadności zakupu 
nieruchomości radni przeprowadzili na posiedzeniach komisji problemowych. Wg 
informacji Burmistrza tzw. teren od Politechniki, nie złożono oferty sprzedaży. Teren na 
rogu ul. Jutrzenki i XXI Wieku  też nie można zakupić, bo wymagałoby zmiany funkcji w 
miejscowym planie, obecnie teren przemysłowy. Umowa najmu nie jest stałą, wysokość 
czynszu najemca może podnieść przy kolejnych umowach. Stwierdził, że stabilność 
prowadzenia działalności kulturalnej, sportowej i rekreacyjnej dla tego terenu będzie 
zagwarantowana, gdy nieruchomość i zlokalizowany tam dom kultury będzie własnością 
gminy. 

Radny Zbigniew Mucha pytał, o co toczy się spór o lokalizację czy o rodzaj i cel zakupu, 
czy o jedno i drugie. Pytanie kto zyska a kto straci. Gminie chodzi o prawo prowadzenia 
usług kulturalnych i do rozwoju tej oferty na swojej własności. Można policzyć ile w 
perspektywie czasowej gmina zyska kupując ww. nieruchomość i przeznaczyć ją na 
cele kulturalne. 

Radna Magdalena Woźniak wskazała ogólnie na koszty jakie gmina musi ponieść tj. na 
zakup 6,55 mln zł. plus około 3 mln. zł na modernizację. Roczny koszt najmu od Spółki 
to 250 tys. zł. Wg radnej, sołtys nie powinien być stroną i występować w imieniu 
mieszkańców jak w przedłożonym piśmie. Właścicielem spółki, która jest najemcą 
nieruchomości jest osoba spokrewniona z sołtysem tej wsi. 

Naczelnik Iwona Zielińska Woszczyk poinformowała, że zgodnie z danymi z KRS 
Prezesem spółki z ograniczoną odpowiedzialnością jest A. Dąbek. 
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Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz poinformował, że  Burmistrz nie wycofał uchwały, 
aby wyjaśnić wątpliwości. Najem budynku za 250 tys. zł. to znaczna kwota dla najemcy 
i w perspektywie czasu dla gminy. Zgodnie z procedurą uchwalania planu odbyły się z 
ramienia gminy konsultacje, gmina zgromadziła szereg uwag do wyłożonego planu. 
Gmina zakupiła teren w sąsiedztwie na filię biblioteki. Zakup umożliwi analizę koncepcji 
zagospodarowania terenu na cele publiczne wzdłuż rzeki Jeziorki. Wg planu z 2016 
roku gmina założyła wykup tego teren. Każdy miejscowy plan generuje koszty min.  
roszczenie o wykup nieruchomości z art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. Lokalizacja jest zgodna z wnioskami mieszkańców, którzy w swoich 
wnioskach proponowali utworzenie na terenie publicznym zieleń i centrum kulturalno – 
sportowego. Po zakupie tej nieruchomości będzie to możliwe. Proponowane inne 
rozwiązania są długotrwałe, zakup terenu od Politechniki nie jest pewny,  w Studium 
jest to teren bez prawa zabudowy. Nie jest pewny, jak również obecny najem  
nieruchomości jak i koszty najmu. 

Przewodnicząca Komisji Promocji Katarzyna Krzyszkowska - Sut przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 

Głosowanie uchwały z autopoprawką:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków na wykup gruntów 
o kwotę 6.550.000,00 zł na wniosek Wydz. GGG)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 

2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia środków w wysokości 
306.950,00 zł na 2018 rok na wniosek Ref ZE). 

- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką w podstawie 
prawnej. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów 9.2 - 9.18. 
Głosowanie z autopoprawką: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
środków w wysokości 306.950,00 zł na 2018 rok na wniosek Ref ZE).  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
10.000,00 zł na wniosek Ref. SS). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką w podstawie 
prawnej. 
-  Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji  oraz Rady Oświatowej dot. projektów 9.3; 9.5; 9.6; 9.7 
-  pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. Nikt nie zgłosił się do dyskusji.   
Głosowano z autopoprawką: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
wydatków w wysokości 10.000,00 zł na wniosek Ref. SS).  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia środków w wysokości 
104.000,00 zł na wniosek Wydz. ADK). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
środków w wysokości 104.000,00 zł na wniosek Wydz. ADK).  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia wydatków budżetowych o 
kwotę 1.493.600,00 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia 
wydatków budżetowych o kwotę 1.493.600,00 zł).   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
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Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki, 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
118.630,00 zł - dofinansowanie projektu „Aktywna tablica”). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Komisji Oświaty 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
118.630,00 zł - dofinansowanie projektu „Aktywna tablica”)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia planu dochodów i 
wydatków o kwotę 24.343,00 zł w związku z przystąpieniem do programu Erasmus+ na 
wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zalesiu Górnym). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Komisji Oświaty 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków o 
kwotę 24.343,00 zł w związku z przystąpieniem do programu Erasmus+ na wniosek 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zalesiu Górnym)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
3.840.298,00 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
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- Pozytywna opinia Komisji Finansów 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
3.840.298,00 zł)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Bogatkach. 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno 
dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Bogatkach.   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
10) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przeznaczenia kwoty 3.492 zł dla OSP 
Bogatki). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przeznaczenia kwoty 3.492 zł dla OSP 
Bogatki)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
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NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
11) W sprawie zmiany Uchwały 1010/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14 czerwca 2017 r. 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 
poprawioną uchwałę 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej, dot. projektów 9.11 i 9.12. 
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany Uchwały 1010/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r., (dot. na wniosek CUW zmiany planu dochodów i wydatków w 
placówkach przy ul. Nadarzyńskiej 54 oraz SP w Zalesiu Górnym).  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
191.278,00 zł. na wniosek CUW) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 
poprawioną uchwałę.  
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Oświaty i Kultury  
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 
191.278,00 zł. na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2)Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków remontowych o 
kwotę 30.000,- zł. i zmniejszenia o kwotę 297.948,00 zł. na wniosek Wydziału IT) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 



15/30 

 

poprawioną uchwałę. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków remontowych o 
kwotę 30.000,- zł. i zmniejszenia o kwotę 297.948,00 zł. na wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
14) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w ramach 
Funduszu Sołeckiego na kwotę 23.412,00 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 
poprawioną uchwałę. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji  
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
wydatków w ramach Funduszu Sołeckiego na kwotę 27 376,00 zł)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Mucha, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
13.500,00 zł na wniosek Wydziału INW) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji    
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
wydatków w wysokości 13.500,00 zł na wniosek Wydziału INW).  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (5)  
Anna Kostyrka, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
16) w sprawie zmiany Uchwały nr 892/XXXII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.03.2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego 
- Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński odczytał Uchwałę z autopoprawką w podstawie 
prawnej  
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji    
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: w sprawie zmiany Uchwały nr 892/XXXII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.03.2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
 
Uchwała została podjęta 
 
17) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
- Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński odczytał Uchwałę z autopoprawką w podstawie 
prawnej  
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji    
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
18) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków remontowych w 
wysokości 194.401,00 zł na wniosek Wydziału IT) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 
poprawioną uchwałę. 
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- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji,  Burmistrz uwzględnił wniosek komisji 
w autopoprawce, poinformował Antoni Rosłon  
- brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków remontowych w 
wysokości 194.400,00 zł na wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o 
kwotę 6.587.462,00 zł.) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę z autopoprawką. Radni otrzymali 
poprawioną uchwałę. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji  z wnioskiem o wycofanie zapisu o 
zwiększeniu wydatków o kwotę 140 tys. zł, na projekt sygnalizacji świetlnej na 
skrzyżowanie ulic: Chyliczkowska – Puławska i Chyliczkowska – Warszawska w 
związku z zamiarem przywrócenia ruchu dwukierunkowego.  
Dyskusja 
- Radny Robert Widz pytał, czy ta propozycja oznacza podjęcie analizy zmiany i 
przebudowy przez GDDKiA, czy też staniemy przed faktem dokonanym, gdy zmieni się 
ruch na odcinku Chyliczkowskiej na dwukierunkowy. Pytał, czy też liczymy, że wszystko 
da się zmienić. Takie rozwiązanie uwzględnia przyjęty przez GDDKiA projekt 
przebudowy skrzyżowania DK79 z ul. Chyliczkowską. Przebudowa ma się rozpocząć. 
- Radny Zbigniew Mucha jest za wykonaniem analizy, światła na skrzyżowaniu z ul. 
Warszawską są bardzo potrzebne ze względu na częste kolizje drogowe niezależnie od 
zmian na ul. Chyliczkowskiej. Jest za wprowadzeniem dwukierunkowego ruchu na 
odcinku ul. Chyliczkowskiej. Opowiadał się za otwarciem wjazdu do centrum od 
wschodniej strony miasta. 
- Radny Artur Maicki opowiadał się za wykonaniem analizy i podjęcie merytorycznej 
dyskusji. Należy zastanowić się nad rosnącym natężeniem ruchu od strony ulicy 
Warszawskiej i Młynarskiej w kierunku Warszawy, co rano to ponad tysiąc 
samochodów,  wg ustawy zarządca drogi wyższej kategorii odpowiada za organizację 
ruchu. Gmina może partycypować w kosztach analizy. Decyzja o dwukierunkowych 
ruchu na części ul. Chyliczkowskiej wg projektu GDDKiA jest naniesiona na projekt 
przebudowy DK79 z ul. Chyliczkowską. 
- Radny Antoni Rosłon zauważył, że Powiat nie zaplanował środków na takie analizy. 
Kwota 140 tys. zł. to tylko projekt, koszt przebudowy to ok. 1 mln. zł. Dotychczas nie 
odbyłyby się żadne rozmowy na temat partycypacji. Uważa, że Powiat powinien 
sfinansować lub przynajmniej współfinansować, to co wymusza GDDKiA oraz decyzja 
Starostwa. Sprawa dwukierunkowego ruchu na części ul. Chyliczkowskiej był poruszany 
na Komisji Polityki Gospodarczej, ale nie uczestniczyli w niej wszyscy radni. 
- Radny Krzysztof Cieślak opowiadał się za pozostawieniem ul. Chyliczkowskiej drogą 
jednokierunkową. Brak koncepcji organizacji ruchu na skrzyżowaniach  i  okolicznych 
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ulicach. Dotychczasowa organizacja wyprowadzała ruch z centrum,  jeżeli 
Chyliczkowska miałaby się stać dwukierunkową to ruch w centrum będzie większy. 
- Radny Zbigniew Mucha uważa, że organizatorami ruchu na ul. Chyliczkowskiej jest 
Powiat,  Armii Krajowej jest drogą krajową. Nowa organizacja ruchu ma być gotowa do 
końca roku, współpraca jest konieczna. 
- Radny Jerzy Mościcki dodał że nie ma ze strony Starostwa i GDDKiA odpowiedzi na 
składane interpelacje w kwestii braku informacji o nowej organizacji ruchu, 
projektowanych zjazdów do LO i do Technikum, brak również konsultacji z 
mieszkańcami. Zwiększony ruch pociągów będzie blokował od zachodu płynność ruchu 
samochodów na wschód i zachód. 
- Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz wskazał na funkcjonujące wjazdy do centrum od 
zachodu Al. Kalin, 721, 722 i Orężną. Do GDDKiA wysłano informację o koncepcji i 
opinię Komisji Polityki Gospodarczej. Starostwo wykonało koncepcję, którą przekazano 
do GDDKiA. Gmina zabezpiecza 4 mln. zł. na finansowanie zmian. Chodzi o 
udrożnienie ruchu. Zaproponował wprowadzenie autopoprawki do uzasadnienia 
poprzez dopisanie słowa „projektowanym”.  Były różne koncepcje i opinie. Obecnie 
wykonane przewężenie na ul. Kościuszki jest podyktowane organizacją wielu imprez na 
pl. Kisiela. Dodatkowo trzeba uwzględnić umieszczenie ścieżek rowerowych. 
- Radny Piotr Obłoza zwrócił uwagę, że wszyscy stajemy się specjalistami, nową 
organizację ruchu powinni zaplanować zewnętrzni specjaliści. W roku 2006 była 
wykonana koncepcją  przez firmą ARUP. Teraz proponowane zmiany wymagają 
nowego opracowania, Ale nie  wiadomo czy ostatecznie ul. Chyliczkowska będzie drogą 
dwukierunkową. Trudno jest wspólnie podjąć rozmowy z GDDKiA  i Powiatem dlatego 
gmina musi sama sfinansować analizę. 
- Radny Artur Maicki odczytał otrzymaną odpowiedź na swoją interpelację. Projekt 
jeszcze nie powstał.  
- Radny Jerzy Mościcki poinformował, że od maja są kierowane prośby o 
przedstawienie analizy, ale brak zwrotnej odpowiedzi. Kwota 140 tys. zł. ma być 
przeznaczona na wykonanie świateł, nadal brak kompleksowej analizy. 
- Radny Robert Widz proponował wprowadzenie przez Burmistrza Putkiewicza 
autopoprawki „ analiza organizacji ruchu dla ul. Chyliczkowskiej i innych dróg 
sąsiednich.” 
- Radny Artur Maicki był przeciwny wprowadzaniu zmian w takim tempie. 
- Radny Michał Mierzwa zwrócił uwagę na obecną sytuację, aby wjechać od Chylic do 
Piaseczna trzeba wjechać na drogę krajową. Wprowadzenie na Chyliczkowską ruchu 
dwukierunkowego odkorkuje częściowo drogę krajową. 
- Katarzyna Wypych Przewodnicząca Komisji Oświaty poinformowała o pozytywnej 
opinii Komisji Oświaty w zakresie działu oświata i wychowanie. 

Wniosek Komisji Finansów i Inwestycji  o wycofanie zapisu o zwiększeniu wydatków o 
kwotę 140 tys. zł, na projekt sygnalizacji świetlnej na skrzyżowanie ulic: Chyliczkowska 
– Puławska i Chyliczkowska – Warszawska w związku z zamiarem przywrócenia ruchu 
dwukierunkowego 
Głosowano w sprawie: wniosek Komisji Finansów do uchwały 19.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Krzysztof Cieślak, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Jerzy Mościcki, Antoni Rosłon 
PRZECIW (11) 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, 
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Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
wniosek nie uzyskał akceptacji 
 
Głosowanie z autopoprawką Burmistrza: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 
6.587.462,00 zł.).  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki  
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
20) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2017 – 2028 
- Agnieszka Kowalska, Skarbnik zreferowała projekt. Poinformowała o autopoprawkach 
do ww. uchwały wynikających z przyjętych wniosków i podjętych na sesji uchwał. 
- Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zgłoszonymi 
zmianami. 
- Brak dyskusji 
Głosowanie z autopoprawką: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2017 – 2028.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
21) W sprawie przystąpienia Gminy Piaseczno do programu „Ogólnopolska Karta 
Seniora” – edycja Gminy Piaseczno 
- Doradca Burmistrza Krzysztof Kasprzycki zreferował projekt uchwały, zgłosił 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
- Katarzyna Krzyszkowska - Sut, Przewodnicząca Komisji Promocji przedstawiła 
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pozytywną opinię komisji 
- brak dyskusji 
Głosowano W sprawie przystąpienia Gminy Piaseczno do programu „Ogólnopolska 
Karta Seniora” – edycja Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
- Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej, zarządził 15 min. przerwę.  
Obrady wznowiono o godz. 12:45 
 
22) W sprawie nadania nazwy Palmowa ulicy położonej we wsi Głosków w gminie 
Piaseczno. 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie nadania nazwy Palmowa ulicy położonej we wsi Głosków w 
gminie Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (8)  
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
23) W sprawie nadania nazwy Fińska ulicy położonej we wsi Siedliska w gminie 
Piaseczno. 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie nadania nazwy Fińska ulicy położonej we wsi Siedliska w gminie 
Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) 
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Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (7) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
24) W sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, 
Okulickiego i Puławską zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 
1340/XLIV/2010 z dnia 24 lutego 2010 r. 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, 
Okulickiego i Puławską zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 
1340/XLIV/2010 z dnia 24 lutego 2010 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (6) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
25) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu „Traktu nad Perełką”. 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu „Traktu nad 
Perełką”..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
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Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (7) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , 
Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami Jana Pawła II, Wojska Polskiego, Sienkiewicza, torami 
kolejowymi Warszawa Radom (obszar A6,A7,A10,A11, A15, A28, A29) – etap I, 
zatwierdzonego Uchwałą nr 532/XXXI/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16.05.2012r. w granicach terenów oznaczonych w tym planie symbolami 1UP i 3U. 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami Jana Pawła II, Wojska Polskiego, Sienkiewicza, torami 
kolejowymi Warszawa Radom (obszar A6,A7,A10,A11, A15, A28, A29) – etap I, 
zatwierdzonego Uchwałą nr 532/XXXI/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16.05.2012r. w granicach terenów oznaczonych w tym planie symbolami 1UP i 3U..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (7) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
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Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
28) w sprawie złożenia skargi do Sądu Administracyjnego na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Mazowieckiego 
- Anna Pakulińska- Attia, Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano w sprawie złożenia skargi do Sądu Administracyjnego na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
29) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 292 położonej w 
Piasecznie przy ul. Berylowej na rzecz użytkownika wieczystego Młodzieżowej 
Spółdzielni Budowlano-Mieszkaniowej „Patronat-3”. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
- Adam Marciniak , Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię. 
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 292 położonej w 
Piasecznie przy ul. Berylowej na rzecz użytkownika wieczystego Młodzieżowej 
Spółdzielni Budowlano-Mieszkaniowej „Patronat-3”..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek 
Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak 
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BRAK GŁOSU (6) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
30) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 355 położonej w 
Piasecznie przy ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa   
Nie było chętnych do zabrania głosu. 
Głosowano W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 355 położonej w 
Piasecznie przy ul. Granitowej na rzecz użytkownika wieczystego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
31) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 468 położonej w 
Piasecznie przy ul. Topazowej na rzecz użytkownika wieczystego. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
- Adam Marciniak , Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię. 
Nie było chętnych do zabrania głosu. 
Głosowano W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki Nr 468 położonej w 
Piasecznie przy ul. Topazowej na rzecz użytkownika wieczystego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
32) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno nieruchomości 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 89/13, położona w Józefosławiu gm. Piaseczno 
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- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. Zgłosiła autopoprawkę Burmistrza w 
uzasadnieniu po słowie Centrum Kultury dodać po przecinku Biblioteki i Przedszkola. 
- Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego przedstawił pozytywną opinię komisji.  
- Adam Marciniak , Przewodniczący Komisji Prawa Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię. 
- Katarzyna Krzyszkowska Sut Przewodnicząca Komisji Promocji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 89/13, położona w Józefosławiu 
gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jerzy Mościcki 
BRAK GŁOSU (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
33) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Łbiska gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa   
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji. 
Głosowano W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Łbiska gm. Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
34) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno odpłatnego prawa 
własności nieruchomości położonej w miejscowości Julianów, gm. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa   
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- brak dyskusji 
Głosowano W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno odpłatnego 
prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Julianów, gm. Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
35) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek ozn. nr ewid. 28/2 i 27/3 obr. 26 położonych w Piasecznie przy ul. Kościuszki. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej  oraz w § 1 słowo „do” przed 10 lat, 
brzmienie po poprawie „do 10 lat” 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa   
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek ozn. nr ewid. 28/2 i 27/3 obr. 26 położonych w Piasecznie przy ul. 
Kościuszki..  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
36) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ozn. nr ewid. 5/18, obręb 5 położonej w Piasecznie przy zbiegu ulicy 
Energetycznej i ulicy Puławskiej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej oraz w § 1 słowo „do” przed 1 roku, 
brzmienie po poprawie „do 1 roku” 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 5/18, obręb 5 położonej w Piasecznie przy zbiegu ulicy 
Energetycznej i ulicy Puławskiej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
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Krzysztof Cieślak, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Łukasz Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
37) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
ozn. nr ewid. 47 obręb 27 położonej w Piasecznie przy ul. Orzeszkowej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu  
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działki ozn. nr ewid. 47 obręb 27 położonej w Piasecznie przy ul. Orzeszkowej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (4)  
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
38) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części o 
pow. 170 m.kw. działki ozn. nr ewid. 35 położonej w Żabieńcu IRS ul. Przelotowa. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu  
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części o pow. 170 m.kw. działki ozn. nr ewid. 35 położonej w Żabieńcu IRS ul. 
Przelotowa.   
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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39) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części o 
pow. 30 m.kw. działki ozn. nr ewid. 35 położonej w Żabieńcu IRS ul. Przelotowa. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu- brak dyskusji 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części o pow. 30 m.kw. działki ozn. nr ewid. 35 położonej w Żabieńcu IRS ul. 
Przelotowa.   
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (5) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
40) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
ozn. nr ewid. 47/1, 47/2, 47/3, obr. 58, położonych w Piasecznie przy ul. Armii Krajowej i 
ul. Staszica. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu - brak dyskusji 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działek ozn. nr ewid. 47/1, 47/2, 47/3, obr. 58, położonych w Piasecznie przy ul. Armii 
Krajowej i ul. Staszica.   
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
41) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno nieruchomości 
oznaczonej jako działka drogowa nr ew. 1 obr. Wólka Kozodawska, gm. Piaseczno 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Nie było chętnych do zabrania głosu - brak dyskusji 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno 
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nieruchomości oznaczonej jako działka drogowa nr ew. 1 obr. Wólka Kozodawska, gm. 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Robert Widz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
42) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości położonej w Piasecznie przy ul. Królowej Jadwigi 11, 
działka ewidencyjna nr 53, obręb 50, tzw. "Dom Zośki" 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Prawa  
Dyskusja 
-Radna Magdalena Woźniak poinformowała, że pomimo toczących się rozmów z ZHP o 
współpracy, gmina zdecydowała się przystąpić do kupna Domu Zośki jako samodzielny 
właściciel z uwagi na kilka aspektów min. aby móc pozyskać środki zewnętrzne.  Gmina 
podtrzymuje dotychczasową deklarację i wolę współpracy z ZHP. Akt notarialny będzie 
podpisany po podjęciu uchwały. Budynek jest wpisany do rejestru zabytków, wszelkie 
zmiany adaptacyjne będą wymagały odrębnych uzgodnień. Dla Zalesia Dolnego będzie 
to wspaniałe miejsce na urządzenie świetlicy. 
- Radny Zbigniew Mucha zwrócił uwagę na inne organizacje, które chętnie przystąpią 
do współpracy z gminą. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności zabudowanej nieruchomości położonej w Piasecznie przy ul. Królowej 
Jadwigi 11, działka ewidencyjna nr 53, obręb 50, tzw. "Dom Zośki".  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (5) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
43) projekt zdjęty: w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Piaseczno 
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44) w sprawie cen urzędowych za usługi przewozowe linii L 
- Iwona Zielińska - Woszczyk, Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
- brak dyskusji 
Głosowano w sprawie cen urzędowych za usługi przewozowe linii L.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki , Andrzej Mizerski, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 

11. Wolne wnioski 
 
1) Przewodniczący Piotr Obłoza odczytał:  

a) informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych Radnych. Wszystkie 
osoby, Radni Rady Miejskiej w Piasecznie, złożyli oświadczenia majątkowe w 
terminie za rok 2016. W złożonych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono 
istotnych rozbieżności, które należałoby zakwalifikować jako podanie nieprawdy 
lub zatajenie prawdy. Wystąpiły jedynie drobne uchybienia, które po 
uzupełnieniach – uznano jako – bez uwag. W terminie przekazano po jednym 
egzemplarzu oświadczeń do Urzędu Skarbowego 

2) W sprawie harmonogramu prac nad budżetem na rok 2018 nie złożono uwag, 
przedstawiony projekt uznaje się jako uzgodniony. 

3) Radny Krzysztof Cieślak prosił, aby gmina przyspieszyła prace nad uchwałą o 
reklamach, zmienia się ustawa krajobrazowa co staje się argumentem dla Biura 
Prawnego Wojewody stwierdzania nieważności niektórych zapisów. Przewodniczący 
Piotr Obłoza poinformował, że sprawy dotyczące reklam będą porządkowane. 
Robert Widz proponował odwiedzenie i zapoznanie się na stronie miasta 
stołecznego aplikacji o ustawie krajobrazowej. 

 
12. Zamknięcie obrad. 
O godzinie 13:55 Przewodniczący Rady pan Piotr Obłoza zamknął obrady XXXIX 
sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


